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1. Valg af dirigent 
Claus fra nr. 61 blev valgt uden indsigelser. 
Generalforsamlingen blev konstateret lovligt indkaldt. 
 
2. Bestyrelsens beretning  
Under bestyrelsens beretning blev der udtrykt generel ros og tak til 
foreningens medlemmer. Formanden orienterede om årets arbejde og 
aktiviteter. 
Der opstod dialog om vedligeholdelse af hække mod stier og fællesarealer: 

• Der var uklarhed om, hvem der klipper hækkene. 

• Flere beboere (bl.a. Lisa og Hans) mente, det var uklart, hvad tidligere 
aftaler gik ud på. 

• Det blev foreslået at ændre §9 i vedtægterne, så praksis – hvor hver 
grundejer selv klipper hækken mod stien – stemmer overens med det 
skrevne. 

• Bestyrelsen er positivt indstillet og foreslår at tage initiativ til en ændring 
ved næste ordinære generalforsamling. 
Alternativt kan der indkaldes til en ekstraordinær GF. 

• Dirigenten læste den relevante sætning i §9 op og foreslog en 
vejledende tilkendegivelse: 
Ændring fra “Vedligeholdelse mod stier og fællesarealer påhviler 
grundejerforeningen” til “Vedligeholdelse mod stier og fællesarealer 
påhviler parcellerne”.  

• Det blev belyst, at hvis grundejerforeningen skulle stå for hækklipning, 
ville det have betydelige økonomiske konsekvenser, herunder udgifter til 
professionel hjælp og koordinering. 

• Der var fuld enighed om, at dette ikke var ønskeligt, og at alle beboere 
selv er i stand til at klippe deres hæk. 

• Bestyrelsen vil tage initiativ til en formel vedtægtsændring på næste 
ordinære generalforsamling – eventuelt ekstraordinær blev drøftet, men 
alle var enige om at vente til næste ordinære. 

• Alle samtykkede i ændringen og i, at grundejerne selv klipper hækkene. 
Parceller ud mod stier og fællesarealer tilkendegav også deres accept. 

• Derudover blev et ønske om ændringer i deklarationerne også drøftet. 



. 
  
Bestyrelsens beretning: 
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3. Aflæggelse af regnskab 
Noter til regnskabet: 

• Overskud på kr. 23.560 

• Hensat til vejfonden kr. 26.400 

• Saldo i vejfonden: kr. 291.217 

• Renteindtægter: kr. 1.853 

• Besparelse på hækprojekt og diverse mødeudgifter 

Regnskabet kan findes på foreningens hjemmeside: http://
plantagenstensballe.dk/?page_id=92 
 
 
4. Rettidige indkomne forslag 

Flemming (nr. 2): Ønsker beskæring af træer mod Husoddevej.  

Bestyrelsen har allerede taget skridt til at få arbejdet udført. 

Lisa (nr. 6): Ønske om klipning og oprydning af det åbne stykke mellem nr. 
4-6. Forsøg med “vild med vilje” lykkedes ikke, trods ihærdige forsøg - ønsker 
klipning og evt. nyt forsøg senere.  

Bestyrelsen vil sørge for klipning og oprydning - og takker Lisa for sin store 
interesse og indsats på arealet. 

http://plantagenstensballe.dk/?page_id=92
http://plantagenstensballe.dk/?page_id=92
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5. Fremlæggelse af budget og fastlæggelse af kontingent  

• Forslag A: Kontingent på kr. 1.200 (900 drift / 300 vejfond) 

• Forslag B: Kontingent på kr. 1.500 (1.000 drift / 500 vejfond) 
 
Forslag B blev vedtaget (25 parceller repræsenteret + 9 fuldmagter – 
4 stemte imod resten for) 

• Budgettet balancerer, men bestyrelsen mener, at forhøjelsen er 
nødvendig for at kunne følge med udgifter og sikre forskønnelse og evt. 
kloakarbejde. 

• Drøftelse af vejfondens formål og brug - bl.a. til kloak og forskønnelse af 
stikvejene. 

• Det blev drøftet, at kloakledningerne under vejene ejes af SAMN, mens 
foreningen ejer vejbelægningen ovenpå. SAMN foretager spuling, når 
kloakkerne stopper til, men det er uklart, hvem der har ansvar ved 
eventuel nedbrud eller behov for større reparationer. 

• På opfordring fra grundejere blev det besluttet, at bestyrelsen – evt. 
sammen med frivillige – skal indhente oplysninger om kloakkernes 
nuværende tilstand, ejerforhold, samt hvilket ansvar og potentielle 
udgifter der kan påhvile foreningen i fremtiden. 

• Formålet er at få et oplyst beslutningsgrundlag til næste 
generalforsamling, så foreningen kan drøfte og evt. træffe beslutning om 
fremtidig opsparing og forskønnelsesprojekter ud fra et realistisk 
økonomisk billede. 

• Det blev understreget, at ingen foranstaltninger sættes i værk før der 
foreligger konkret information, og generalforsamlingen har taget stilling. 

Budget kan findes på foreningens hjemmeside: http://
plantagenstensballe.dk/?page_id=92 

http://plantagenstensballe.dk/?page_id=92
http://plantagenstensballe.dk/?page_id=92
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6. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleant 

• Genvalg: Anders og Anne 

• Suppleant: Thomas Vejlby (genvalgt) 

7. Valg af 2 revisorer 

• Willy og Lisa (genvalgt) 
 
 
8. Valg af 2 revisorsuppleanter 
  
• Thomas Weiss valgt 

 
9. Eventuelt 

Bestyrelsen opfordrede til 
• At alle tager deres tur med græsslåning i stikvejene 
• Ikke at parkere på stikvejene og hinandens  
• At holde hunde i snor og samle op efter dem 
• Generel oprydning og hensyn (øldåser, affald mm.) 
• Ikke at køre for hurtigt på stamvejen og stikvejene. 

Dirigent Claus takkede for god ro og orden, og generalforsamlingen blev 
afsluttet med klapsalver. 
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Link til Facebook gruppe: 
https://www.facebook.com/groups/471352741988728

Bemærk: Referatet er udarbejdet med henblik på at give en præcis og relevant 
oversigt over generalforsamlingen i Grundejerforeningen Plantagen. Det er 
udvalgt med omhu ud fra aftenens notater, for at understøtte foreningens 
fremadrettede fokus og initiativer. Eventuelle mindre relevante kommentarer 
er blevet udeladt for at bevare fokus på de centrale emner og beslutninger 
truffet på mødet.  

Tak til alle for det store fremmøde og afvikling af Generalforsamling 2025. På 
gensyn i 2026. 

Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 

https://www.facebook.com/groups/471352741988728
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BALANCE PR 3I.I2.2A24

Aktiver
Kasseheholdn ing. kontant
Indestående Drift skonto
indestående Vejfondskonto
Subtotal

Passiver
Egenkapital pr. l.l .2A24
Hensat Ve.itbnd i2A24
Renter
Året driftsoverskud

Subtotal

Horsens den ?-5 marts}}2l

0
56.535,73

291.217,59
347t753.31

295.{}3q,69
26.400,00

1853,33
23.560,29

347.753,31

---000---

Anne Simmenæs/r
t(.,,-- L_'

Vi har revideret regnskabet og fundet ciet i overenssternmelse med bilag og bogfbring

Horsensden J? marts2024

sor I-isa Andersen. RevisorVilly

&/

Formand;
Anders Schmidt
Plantagen 41
Ttf. 24 55 30 83

Kasserer:
Daniel Nielsen
Piantagen BB
rlf. 31 2s 66 s7

§ekretær:
Anne Simmenæs
Plantagen 87
llf .31,214282

Anders Schmidt, - DanielNielsene4-/ø O,fu



GRUNDEJERFORENINGEN PLANTAGEN  

BUDGET 2026  

INDTÆGTER: 

Kon$ngenter                132.000 

Øvrige indtægter                       0 

Subtotal:        132.000 

UDGIFTER: 

Gebyrer       1.000 

Renholdelse ordinær   57.293,75 

Renholdelse øvrig   15.000 

Forsikringer     4.000 

Møder     1.000 

Diverse                5.000 

Vejfond*    44.000 

Subtotal:        127.293,75 

Overskud:        4706,25 

*) HensæKelse $l vejfond udgør DKK 500 pr. parcel med $llæg af eventuelt $lskrevne renter over året
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